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Aanwezig 35 leden en het voltallige bestuur

Welkom
De voorzitter, Marijke van der Putten, heet iedereen van harte welkom

lngekomen stukken
Geen

Mededelingen van het bestuur
Geen

Verslag algemene ledenvergadering 2022, ter info
Bestuurslid Peter van den Heuvel licht toe dat de statuten afgelopen jaar zijn aangepast
conform de afspraken in de ledenvergadering 2A22. Dit was nodig vanwege veranderende
wetgeving {Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen}.
Verder geen opmerkingen, met dank aan de secretaris, Liesbeth den Hartigh

Jaaruerslag 2022
Marijke vermeldt dat we het afgelopen jaar gelukkig bijna Corona-vrij hebben doorlopen.
Er zijn geen opmerkingen over het jaarverslag en dat is daarmee vastgesteld.

Financieel jaarverslag 2022
a) Algemene informatie en toelichting
Penningmeester Jan de Bakker meldt dat er een positief resultaat is van €5.2L1

Cornelis van 6ils vraagt waarom de voorraad boeken Landschappelijk erfgoed niet in zijn
geheel wordt afgeboekt. Het antwoord is dat we verwachten nog boeken te verkopen en
afboeken kan altijd nog.
Ad Clarijs vraagt of er al plannen zijn voor het volgende lustrum, in het licht van het ruime
vermogen. Het antwoord is dat het volgende lustrum plaatsvindt in 2A26, er zijn nog geen
concrete plannen over de invulling. Er is nog ruimschoots de tijd om plannen te maken, maar
suggesties zijn zeker van harte welkom. De huidige buffer is nodig om risico's te kunnen
nemen bij de voorfinanciering van projecten bv. publicaties of voor andere mooie
initiatieven. Bij het ontwikkelen van het boek Landschappelijk erfgoed hadden we bijna het
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hele vermogen nodig om de voorfinanciering te dekken. De opbrengst van de ledenbijdrage
is relatief laag in verhouding tot wat we uitgeven aan het programma. We hebben nu nog
voldoende middelen door de opbrengsten van de publicaties. We houden ook rekening met
een daling van het aantal leden.
Er wordt gevraagd of er niet een mogelijkheid is om differentiatie te maken in de
ledenbijdrage voor paren en alleenstaanden. Het antwoord is dat we ons realiseren dat het
een beetje ouderwets is om uit te gaan van huishoudens met meerdere personen, maar dat
het onderwerp tot nu toe terzijde is geschoven omdat er geen simpele oplossing is. Ad Clarijs
doet de suggestle om stellen vrijwillig extra te laten betalen.

b) Verslag kascommissie
De kascommissie, bestaande uit Annelies Hendrikse en Ad Brekoo, heeft verklaard dat er
niets is aan te merken op de financiële verantwoording over 2022. Verder bevelen zij aan om
een bestuursaansprakelijkheidsverzekering af te sluiten. Dit advies is overgenomen en de
verzekering is onlangs afgesloten. De kascommissie wordt bedankt voor haar bijdrage.

c) Er is décharge verleend aan het bestuur van het gevoerde financiële beleid en beheer
verenigingsjaar 2A22.

Keuze en benoeming kascommissie 2023
Annelies Hendrikse treedt af, omdat hij het tweemaal achtereenvolgens heeft geda an.Z$
wordt hartelijk bedankt voor haar inzet. Ad Brekoo heeft zich weer beschikbaar gesteld,
samen met John Janssen. Reserve is Cornelis van Gils.

Jaarplan 2023
Omdat we rneer aandacht willen besteden aan het wel en wee van de leden is er een 'lief en
leedcommissie' ingesteld. Annelies Hendrikse en Marianne ter Veer hebben zich hiervoor
beschikbaar gesteld. Zij komen in actie op aangeven van het bestuur, leden kunnen zich ook
direct tot hen wenden als er bijzondere gebeurtenissen zijn in het persoonlijke leven.
Het streven is om vaker kwalitatief goede sprekers te vragen, daar hangt wel een
kostenplaatje aan. Er wordt nauw samengewerkt met ander organisaties zoals de Grote
Ker( BredaPhoto en Stedelijk Museum Breda.
We zijn op zoek naar 2 nieuwe bestuursleden, omdat we te weinig capaciteit hebben. Bij
voorkeur een persoon die geboren en getogen is in Breda. Dit is o.a. ter vervanging van
Marianne Volker, die vorig jaar is overleden.

Cornelis van Gils vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de opvolging van de publicatie Langs
monumentale bomen in Breda. Er zijn twee initiatieven. Een studie over bomengroepen
(ensembles) in relatie tot de omgeving. We richten ons op beleidsmakers en ontwerpers om
hen te inspireren gebruik te maken van deze kennis bij de inrichting van nieuwe stadsdelen.
En een beeldboek over de veranderende stad.

A) Begroting voor het verenigingsjaar 2023
Jan de Bakker heeft de begroting toegelicht. Aan de inkomstenkant is niet veel veranderd. Bij
de uitgaven zijn de posten voor L verenigingsactiviteiten, 2 representatie en 3 website
verhoogd als gevolg van t hoogwaardige sprekers, 2 meer aandacht voor'lief en leed', 3
koppeling website - facebook.
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B) Goed keu ring begrotin g en vaststellen leden bijd ra ge 2023
De begroting voor 2023 is vastgesteld.
De vergadering heeft zijn goedkeuring verleend aan handhaving van de ledenbijdrage van €
30,- per huishouden per jaar.

Herverkiezing bestu ursleden
Bestuursleden treden statutair uiterlijk drie jaar na benoeming af en zijn dan herkiesbaar.
Volgens het roostertreden Liesbeth den Hartigh en Petervan den Heuvel af,zeziln beiden
herkozen.
Marijke van der Putten en Jan de Bakker treden af in 2A24, Anke Tebbe in 2025.

Rondvraag
Geen vragen
De conclusie is dat het best welgoed gaat met de vereniging.

Vastgesteld door het bestuur en getekend 12 april 2023,

Voorzitter: Marijke van der Putten

Secretaris: Liesbeth den Hartigh
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